
P R O T O K Ó Ł  Nr 30/2022 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 20 kwietnia 2022 r. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1104. 

 
Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Roman Pawłowski 

4) Irena Wakuluk 

 
Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, 
2) Mieczysław Bartosiuk 
3) Aleksander Putko 
4) Grzegorz Wiktoruk 

 
Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 
2) Izabela Marzena Jurczak 
3) Jerzy Olesiuk 
4) Tomasz Leoniuk 
5) Zenon Podbielski 
6) Aleksander Dubiński 
7) Anna Jaroszuk 

 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

4/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji 

5/ Pracownicy Urzędu Gminy. 

 

 Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej.  

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

   Uwag do porządku posiedzenia nie wniesiono. 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

posiedzenia. 

  

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, komisje przyjęły porządek 

posiedzenia, w następującym brzmieniu: 



Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach: 

1) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja, 

2) Informacja o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2021 projekty 

wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja, 

3) Sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2021,  

4) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021, 

5) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 2021 rok, 

6) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 2021 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2022 rok, 

7) Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2021 rok oraz Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021,  

8) Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 r., 

9) Sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla 

Gminy Nurzec-Stacja” za 2021 r., 

10) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom 

ratownikom ochotniczych straży pożarnych na terenie Gminy Nurzec-Stacja, 

11) Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2022 roku, 

12) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu, 

13) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r., 

14) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na 

lata 2022-2028, 

15) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego, 

16) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

17) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Nurcu-Stacji do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych, 

18) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu handlu w wyznaczonym miejscu. 

2. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja przedstawiała Pani 

Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk - Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy w porównaniu do roku 

ubiegłego to jest zniżka czy zwyżka? 



Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że w roku ubiegłym dopłacaliśmy w 

przypadku nauczycieli dyplomowanych kwotę 87 461,16 zł. W roku 2021 łącznie mianowani i 

dyplomowani 55 552,60 zł, czyli dopłacamy mniej.   

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-

Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-

Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

 Informacje o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2021 

projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof 

Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym 

w roku 2021 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informację o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom 

realizującym w roku 2021 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

 Sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2021 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

roku 2021. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-

Stacja z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2021 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 



 

Do p. punktu 4-go: 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021 

przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za rok 2021. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za rok 2021. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 2021 rok przedstawiła Pani 

Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 

2021 rok. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2030 Gminy Nurzec-Stacja za 

2021 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 

2021 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2022 rok przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow 

– Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nurcu-Stacji za rok 2021 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2022 rok. 
 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 2021 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2022 rok.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2021 rok oraz Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Dyskusja: 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Członek Komisji Rewizyjnej – zapytał, czy w Gminie jest 

asystent rodziny? 

 

Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – poinformowała, że 

w Gminie nie ma asystenta rodziny.  

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 

2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2021 rok 

oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 

czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 

2021 rok oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2021 r. przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

Uwag do przedstawionej oceny nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do oceny zasobów pomocy społecznej za 2021 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały ocenę zasobów pomocy społecznej za 2021 r.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

Sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2021 r. przedstawiła Pani Iwona Jadczuk.  

 

Dyskusja: 



 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy można jeszcze składać 

wnioski na odbiór azbestu i czy będzie odbierany?  

 

Pani Iwona Jadczuk – poinformowała, że cały czas nabieramy wnioski. W tym roku pewnie go nie 

zabierzemy, ponieważ w tamtym roku odebraliśmy azbest na czysto i Wojewódzki Fundusz ogłasza 

nabór na dotacje co dwa lata.  

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania finansowego z realizacji „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2021 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2021 r.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom 

ratownikom ochotniczych straży pożarnych na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani 

Katarzyna Kruszewska. 

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, jaka była dotychczasowa 

stawka?  

 

Pani Katarzyna Kruszewska – poinformowała, że dotychczas obowiązywała stawka 20 zł za godzinę 

udziału w akcji i 10 zł za godzinę udziału w szkoleniu lub ćwiczeniach.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych na terenie Gminy Nurzec-Stacja.   
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11. 

 

Do p. punktu 11-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2022 roku przedstawił Pan Krzysztof 

Popławski.  

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, co w przypadku jeśli ktoś 

zgłosi się do Gminy z poszkodowanym bezdomnym zwierzęciem?  



Pan Krzysztof Popławski – poinformował, że mamy zawartą umowę z Panią weterynarz z Siemiatycz 

dla której przekazalibyśmy poszkodowane zwierzę. Natomiast na dzień dzisiejszy nie mamy 

Schroniska, które spełniałoby wszystkie wymagania i usługi na terenie naszej gminy. Ogłoszone 

zostały trzy zapytania cenowe, ale żadne schronisko się nie zgłosiło.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2022 roku.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2022 roku. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12. 

 

Do p. punktu 12-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Nurzec-Stacja w celu przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu przedstawił Pan Norbert Jadczuk.   

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Nurzec-Stacja w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Nurzec-Stacja w celu przekazania go 

do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13. 

 

Do p. punktu 13-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy załącznik numer 3 do 

zmian budżetu uległ zmianie?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że załącznik numer 3 uległ zmianie. 

Wprowadzono następujące nowe zadania inwestycyjne: 

- pozycja numer 9 Zakup i montaż instalacji monitoringu wizyjnego w i na budynku urzędu gminy 

na kwotę 14 000 zł; 

- pozycja numer 11 Budowa wiaty przy remizie OSP w Nurcu-Stacji na kwotę 20 000 zł; 

- pozycja numer 13 Rozbudowa sieci elektroenergetycznej napowietrznej oświetlenia ulicznego 

niskiego napięcia 0,23 KV wraz ze słupami oświetlenia w msc. Szumiłówka na kwotę 12 000 zł. 



Ponad to w pozycji numer 4 przebudowa drogi gminnej Nr 109754B na odcinku ul. Wodociągowej 

w Nurcu-Stacji do drogi powiatowej Nr 1716B Żerczyce-Nurczyk kwota po przetargu uległa 

zwiększeniu. W pozycji numer 7 Modernizacja budynków użyteczności publicznej po stronie 

dochodów i wydatków kwoty uległy zmianie ze względu na rozpoczęte prace remontowe. Zmianie 

uległa kwota z pozycji 14 zakup traktora z osprzętem na potrzeby gospodarki komunalnej i 

drogownictwa, ponieważ traktor został zakupiony i kwota była niższa niż przewidywano.  

 

Pan Tomasz Leoniuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, co to będzie za wiata 

przy remizie OSP w Nurcu-Stacji?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że postanowiliśmy wykorzystać stal, którą 

zakupiliśmy do powiększenia budynku remizy strażackiej. W związku z tym, że samochód który 

zakupiliśmy nie wymaga powiększenia garażu postanowiliśmy wybudować wiatę. Wiata będzie 

służyła Strażakom do suszenia węży strażackich czy ubrań, a jednocześnie mieszkańcom Nurca jako 

wiata np. na grilla.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 14. 

 

Do p. punktu 14-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2022-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nurzec-Stacja na lata 2022-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15. 

 

Do p. punktu 15-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 
 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku 

od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 16. 

 

Do p. punktu 16-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 17. 

 

Do p. punktu 17-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nurcu-Stacji do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji 

administracyjnych.   
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji 

administracyjnych.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 18. 

 

Do p. punktu 18-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu handlu w wyznaczonym miejscu 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu handlu w 

wyznaczonym miejscu. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu handlu 

w wyznaczonym miejscu. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 19. 

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski:  

Pan Kamil Grzyb – Członek Komisji Skarg, wniosków i Petycji – zapytał, co będzie z budynkiem 

po SKR?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że w chwili obecnej trwają prace 

przygotowawcze w tym kierunku.  

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                Jan Szpański 
 

 


